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VÍCTOR LEÓN NO CUMPLE SUS PROMESAS ELECTORALES 

En las elecciones de 1995 Víctor León empezó a ptometer la construcción de un polideportivo en Arties. En 1999 en el mitin de fin de campaña 
electoral prometió, a los vecinos de Arties, la construcción de dicho polideportivo cubierto. Desde estas promesas han pasado ocho años y el 
polideportivo sigue estando descubierto. En cambio se han gastado un dineral en cubrir el patio del Ayuntamiento de Arties. ¿ Pensais que algún día 
Víctor León cumplira su promesa? ¿Nos tendremos que conformar con la patio del Ayuntamiento cubierto en sustitución del polideportivo? ¿Nos 
seguira prometiendo el polideportivo para las siguientes elecciones municipales? En definitiva, ¿tendremos polideportivo siendo Alcalde Víctor 
León?. En la fotografia de la parte superior podemos ver como quedaría un polideportivo con la cubierta construïda en el patio del Ayuntamiento. 
Sr. León lo que le reclaman sus votantes y los que no lo son es que cubra la zona deportiva de Arties. 

ER EQUIP DE GOVERN DETH CONSELH DISCRIMINE ATH 
CONSÈLHER MIQUÈU BARRA 

Eth PRAG ( PARTIT RENAUADOR D'ARTIES-GAROS) vò manifestar ath 
Magf. Síndic, era mès energica protesta peth mau tractament que patís dia a dia, 
eth nòste representant legau eneth Conselh Generau d'Aran, Miquèu Barra 
Daunes, escuelhut democraticament pes vesins deth son pòble. 
Eth tractament discriminatori e de marginacion non ei cap ara, ja que ac patís des 
deth começament der actuau Conselh , e non ei cap eth prumèr viatge que li hèm 
arribar era nòsta queisha. 
Per se non ac sap, eth passat dia 15, en carta signada per vosté entre d'autes causes 
se ditz, que entàs 11 a.m. eth nòste representant ( consèlher) hèsque acte de 
presencia ena Casa deth Senhor d'Arròs. Per circunstancies que desconeishem, se 
produís un cambi d'ora ena recepcion anunciada e non l'ac comuniquen ath nòste 
representant. 
Ena convidacion entara inaguracion des jornades Occitanocatalanes tamben se 
cambie eth lòc dera rea1izacion des actes e non se li torne a comunicar ath 
consèlher Barra. Dilhèu ei qu'eth Conselh que vosté presidis non a era obligacion 
de comunicar arren, tant peth cambi d'ora, com peth cambi de lòc. Çò que 
demostre un viatge més ei eth tracte discriminatori que patís eth nòste 
representant, hèt que eth nòste partit lamente pro~ndament. 
Ja non li demanam qu' aguestes causes non tornen a passar e que se prenguen es 
mesures oportunes entà qu'açò non se repetisque, per que èm segurs de que 
tornaran a passar. 
Des deth PRAG exigim ua responsa ena que pogam dà-mos per satisfèts , que 
s'investiguen es causes d'aguestes descoordinacions e que se demanen es 
responsabilitats pertinents ath coordinador d'aguesti ahèrs. 

CALLES SIN NOMBRE 

Arties y Garós son dos pueblos bellísimos y muy 
turísticos, que se caracterizan por su encanto, por sus 
rincones, por sus casas y por sus calles. A estas 
últimas queríamos referimos y hacer notar que la 
mayoría de elias estan todavía sin nombre y sin 
número, es decir, desconocidas para cualquier 
transeúnte, turista o vecino que desea saber cómo se 
llama una calle o a que número tiene que dirigirse. 
Con el paso del tiempo se han ido remodelando las 
fachadas y ampliando el casco urbano y con estas 
remodelaciones han ido desaparecido los nombres de 
las calles y los números de las casas. Para el 
consistorio este problema pasa totalmente 
desapercibido y no ha hecho ninguna acción para 
resolver el problema. 
Desde el PRAG proponemos que se convoque un 
concurso de ideas para diseñar las placas de las calles 
y recuperar los nombres de las casas de los dos 
pueblos. 



SEGUIM PARLANT DES CASES PENJADES D' ARTIES 

Semble èster que per fin veiram acabades es cases de proteccion oficiau que mos prometeren enes eleccions municipaus de 1991. An passat 
onze ans de promeses, d'arturades, de recomençaments, e d'endarreriments. Mentrestant esjoeni d'Arties s'an agut d'espavilar e cercar viuenda 
a on an pogut, principaument en Vielha. 
En ueit ans, en Vielha e en Les an hèt dues promocions de viuendes de proteccion oficiau, en cambi en Naut Aran dempús d' 11 ans encara non 
s'acabat era dusaua (cau rebrembar qu'era prumera sigueren es cases de Plaus en Arties). Què passe en Naut Aran, en particular en Arties
Garòs, tamb eth tèma dera viuenda protegida? Des der Ajuntament tostemp se mos argumente que non i a parcèlles disponibles e que arrés vò 
cedir terrens entà hèr aguest tipe d'abitatge. 
Des deth PRAG pensam qu'aguest ahèr CDA ac està utilisant com a arma electorau que li da boní rendiments.Vam a analisar es hèts. En 
programa electorau de 1991 ja se mos prometèren es cases de proteccion oficiau, atau tanben en programa de 1995. Siguec enes darrers mesi 
d'aquera legislatura en 1999, apròp des eleccions, que se comenceren es cases entà arturà-se mesi dempús pendent dus ans e miei. Em enes 
pòrtes des eleccions deth 2003 e semble que s'acabaran. Mès, quan s'adjudicaran aguestes cases, abantes o dempús des eleccions? Quan auran 
de demorar es joeni deth pòble entà entrar ena naua viuenda? Quan se començara ua naua promocion de viuendes de proteccion oficiau? Era 
postura deth PRAG ei ben clara: es viuendes s'an d'adjudicar un còp acabades e non demorar as eleccions, e s'an de començar a cercar terres 
entà començar ua naua promocion de viuendes protegides. Cau rebrembar que nosati pensam que era riquesa d'un pòble ei era sua gent, non es 
cases uedes. 

VÍCTOR LEÓN NON CUMPLIS ES PROMESES ELECTORA US 

Enes eleccions de 1995 Víctor Leon comencec a promèter eth bastiment d'un poliesportiu en Arties. En 1999 en eth mitin de fin de campanha 
electorau prometec, as vesins d' Arties, eth bastiment d'aguest poliesportiu cubertat. Des d'aguestes promeses an passat ueit ans e eth poliesportiu 
encara se trape descobert. En cambi s'an gastat un sarpat de sòs en cubertar eth pati der Ajuntament d'Arties. Pensats que bèth dia Víctor León 
complirà era sua promesa? Mos auram de conformar tamb eth pati der Ajuntament cubertat en lòc deth poliesportiu? Mos seguirà prometent eth 
poliesportiu enes propères eleccions municipaus? En definitiua, auram poliesportiu mentres sigue Alcalde Víctor León? 
Ena fotografia dera part superior podem contemplar com quedarie un poliesportiu tamb era cuberta que s'a bastit en pati der Ajuntament. Sr. Leon 
sò que li reclamen es sòns votants e es que non ac son ei que capère eth parçan esportiu d' Arties. 


